
Superlative

Superlative je tretí stupeň prídavných mien, kedy porovnávame jedného človeka, zviera alebo 
jednu vec  s celou skupinou.
Pred prídavné meno v treťom stupni pridávame určitý člen the.

Tvorba:
Jednoslabičné prídavné 

mená
Dvoj – a viacslabičné 

prídavné mená
Nepravidelné tvorenie 

druhého stupňa
tvoríme pomocou -est tvoríme pomocou slova 

the most, ktoré vkladáme 
pred prídavné meno

tvoríme nové slovo

treba sa naučit 
naspamäť

cheap – the cheapest serious – the most 
serious

expensive – the most 
expensive

often – the most often

comfortable – the most 
comfortable

good (dobrý) – the best 
(najlepší)

bad (zlý) – the worst 
(najhorší)

far (ďaleký) – the furthest 
(najvzdialenejší)

much (veľa) – the most 
(najviac)

little (málo) – the least 
(najmenej)

large – the largest

-pokiaľ končí prídavné 
meno na e, pridávame len 
príponu -st

big – the biggest

- pokiaľ je prídavné meno 
jednoslabičné a končí 
spoluhláskou, pred 
ktorou je samohláska 
tak spoluhlásku 
zdvojujeme

easy – the easiest
pretty – the prettiest

-pokiaľ prídavné meno 
končí na y a pred ním je 
spoluhláska tak sa mení 
na i

Použitie:

She is the nicest girl in the class. (Ona je najkrajšie dievča v triede.)

This is the worst mistake I made yesterday. (Toto je najhoršia chyba akú som včera urobil.)

Poznámka:

Less (menej) a the least (najmenej) majú opačný význam ako more (viac) a the most (najviac)

Maths is less difficult than English. (Matematika je menej náročná ako angličtina.)

What´s the least interesting subject that you study? (Ktorý je najnezaujímavejší predmet čo 
študuješ?)


